
  

         
 
Geachte fracties, 
 
 
De behandeling van de begroting staat voor de deur. Bij deze nog een laatste oproep vanaf 
sportpark Gagelman waar de aanleg van een extra hockeyveld de aanleg van twee 
kunstgras voetbalvelden noodzakelijk maakt. Ook al vanwege reeds bestaand ernstig 
capaciteitsgebrek op trainingsavonden en wedstrijddagen.  
 
Het college zal ongetwijfeld bereid zijn de noodzaak voor de aanleg van twee kunstgras 
voetbalvelden te verklaren. Men onderkent immers de noodzaak, maar vindt dat de Blos 
moet betalen uit het reguliere budget.  
 
Het gaat in deze dus niet om de noodzaak, maar om het geld om het veld aan te leggen. Aan 
de orde is ook het aan uitbreiding ten grondslag liggende beleid. Tot nu toe werd elke 
noodzakelijke uitbreiding of verbetering gehonoreerd. Met ingang van deze begroting wijzigt 
het beleid in die zin dat de Blos het moet uitzoeken. Een Blos die de laatste jaren alleen 
maar heeft bezuinigd; net als en tezamen met de sportverenigingen. 
 
Het kan niet anders dan de soort moet het tweede veld zelf betalen. Ofwel de twee 
verenigingen die het betreft (DES en De Zweef); ofwel de totale sport door bv. verhoging van 
tarieven. Dat is nieuw beleid.  
 
Als de kosten verhaald worden op de twee voetbalclubs ontstaat zelfs een ernstige vorm van 
ongelijkheid. Andere clubs die nu kunstgras krijgen (Hulzense Boys, HCHN of hebben gehad 
(NKC, vv Hellendoorn) hoeven niet te betalen en hebben nooit betaald.  
 
Klemmend verzoek: Behoed ons voor een ramp 

Er van uitgaande dat de Blos geen geld heeft voor een tweede veld en wij niet in staat zijn 
een bijdrage te leveren ontstaat er in 2019 (na aanleg van het hockeyveld) een onhoudbare 
situatie waarbij de bestaande trainingsproblematiek niet is opgelost (en door verdere groei 
alleen maar groter is geworden) en de bestaande veldproblematiek ertoe leidt dat we niet 
alle trainingen meer kunnen geven en op zaterdag niet alle thuiswedstrijden meer gespeeld 
kunnen worden. Anders zien we het op dit moment niet. Het wordt een ramp. Tenzij u het 
tweede voetbalveld toevoegt aan de andere investeringen. En dat zouden wij heel graag 
zien. 
 
 
Succes bij uw beraadslagingen, 
 
Voetbalverenigingen DES en De Zweef 
 


